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Protokoll fört vid styrelsemöte på Tvärgatan 2 den 14 mars 2023 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Peter Löfqvist,                  
Karl-Gustav Holmgren, Iréne König och Ylva Sjölin,   

Inbjuden: Inger Olsson, studieombud. 

 

1. Mötets öppnande 
 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat och hälsade                       
 särskilt Peter Löfqvist som ny i styrelsen välkommen. Styrelsemedlemmarna 
 presenterade sig och sina arbetsuppgifter. 

2. Godkännande av dagordning 
 Den föreslagna dagordningen godkändes. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Ylva Sjölin. 
 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Förgående mötesprotokoll kommenterades kort. Motionen som lämnats in till årsmötet 
drogs tillbaka. Vi väntar på svar angående besöket på Bangårdsterrassen. Preliminärt 
datum är 11 april. Därefter lades protokollet till handlingarna. 

 
5. Aktiviteter, resor m.m. 

Hans Larsson meddelade att det varit några problem med betalningar till aktiviteter,  
då några betalat avgift men inte anmält sig till honom. Framöver är det viktigt att 
betona att anmälan ska ske till respektive ansvarig, och betalning ska ske först efter 
mottagen bekräftelse. Möten med Utbildningsforum är planerade att äga rum i lokalen 
under hösten. 
  

 

6. Ekonomi  
Eftersom kassören och vice kassören inte deltog i mötet rapporterade Ann-Margret 
Nordbeck att räkningen från Växthuset för januari uppgick till 3 900 kronor.                
Inger Sjögren har förhandlat om leverans av bullar till månadsmötena från CityGross 
till en kostnad av 5 kronor/st. Vid förhandling med banken gick banken med på att ta 
bort kostnaden på 1:50/Swish. Detta meddelas i Månadsbladet. 
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7.       Hemsidan   
Iréne König rapporterade att protokollen från styrelsemötena och årsmötet finns på 
hemsidan. Nya foton kommer att läggas in. PC-kanonerna är nu monterade i taket. 
Filmduken monteras när längre fästen är tillgängliga. En eventskalender kommer att 
läggas in, där medlemmarna kan anmäla sig till möten och aktiviteter. När en aktivitet 
är fulltecknad går det inte längre att anmäla sig. 

  
  8.  Medlemsfrågor 

Peter Löfqvist rapporterade att vi i nuläget har 792 medlemmar. 10 medlemmar har 
ännu inte betalat medlemsavgiften. 8 nya medlemmar är godkända. Ylva Sjölin vill ha 
läsmöjlighet i Miriam. 

 
9. Studiecirklar m.m. 

Inger Olsson meddelade att information om kurser i Vuxenskolans regi kommit. 
Vissa kanske kan vara av intresse. Bland annat finns en kurs i matlagning för 2 250 
kronor/deltagare. Håkan Järvelid föreslog att en länk till Vuxenskolan kan anges i 
kommande Månadsblad. Styrelsen antog förslaget. 
Kostnadsersättning för bilresor har diskuterats gällande kurs i trafikregler. Eventuellt 
kan det bli aktuellt att kursdeltagare betalar någon deltagaravgift till omkostnader. 
Det är viktigt att alla cirklar behandlas lika. 21 mars kommer studieombuden att 
träffas. Hans Larsson rapporterade att fotocirkeln kommer att ställa ut på Bosjökloster 
i påsk. Håkan Järvelid tar med information om detta i kommande månadsblad och 
Hans Larsson skickar textunderlag. 
Iréne König kommer att delta i nästa KPR-möte. Vid kommande styrelsemöten ska 
punkten ”KPR” finnas med på dagordningen. 
 

10. Friskvårdsaktiviteter/Folkhälsoveckan 
Karl-Gustav Holmgren rapporterade att Folkhälsoveckan äger rum 8-12 maj.                         
Arne Nilsson arrangerar en vandring 11 maj och håller i den dagen. En tipsrunda med 
grillning vid Backaslingan är planerad till 8 maj. Håkan Järvelid tar med information i 
Månadsbladet för mars att vandringarna startar 30 mars. 
 

11. Innehåll till höstens Programhäfte 
Styrelsen gick igenom de punkter och datum som är klara för höstens program.  
Håkan Järvelid för in dessa i första utkastet av Programhäftet och respektive 
ansvariga lämnar texter till häftet. Ett nytt arbetsexemplar skickas ut till styrelsen 
senare.  
 

12. Återkoppling från årsmötet 
Ann-Margret Nordbeck kommenterade årsmötet. Styrelsen ansåg att Christer Olsson 
fungerat bra som mötesordförande. Motionen från Margareta Lundberg drogs 
tillbaka. Håkan Järvelid beklagade att ett årtal blivit fel i årsmötesprotokollet         
(2022 skulle vara 2023), men att detta observerats och rättats vid protokolls-
justeringen. 
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  13. Månadsbladet 
Håkan Järvelid tar med följande i Månadsbladet för mars: 

 Vandringar startar 30 mars 
 Information om ny cirkel i att hantera sin röst enligt mail från Inger Olsson 
 Länk till information om Vuxenskolans kurser 
 Ny medlemsansvarig – Peter Löfqvist – presentera 
 Studiecirkeln Kamera och Bild ställer ut i Bosjökloster. Text kommer från 

Hans Larsson 
 Avgiften för Swish borttagen 

 
14. Avslut 

Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 

  
 

 
 
 
 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Ylva Sjölin 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 

 

 

 

 

 


